
THE MANITOBA PUBLIC INSURANCE
CORPORATION ACT
(C.C.S.M. c. P215)

**Automobile Insurance Certificates and Rates
Regulation, amendment**

Regulation 134/2011
Registered August 19, 2011

Manitoba Regulation 16/2011 amended

1 The *Automobile Insurance Certificates and Rates Regulation, Manitoba Regulation 16/2011*, is amended by this regulation.

2 The following is added after subsection 78(3):

78(3.1) For the purpose of enabling a refund to the registered owner of a fleet, the loss experience column of the Table in subsection 78(3) shall be extended to list separate percentage increments for each whole number from 45 to 38, inclusive, and an additional increment for 37% or less.

Coming into force

3 This regulation comes into force on **March 1, 2012**.

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE
DU MANITOBA
(c. P215 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
certificats et les tarifs**

Règlement 134/2011
Date d'enregistrement : le 19 août 2011

Modification du R.M. 16/2011

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les certificats et les tarifs, R.M. 16/2011*.

2 Il est ajouté, après le paragraphe 78(3), ce qui suit:

78(3.1) Afin qu'un remboursement puisse être effectué au propriétaire inscrit d'un parc, sont ajoutés à la colonne portant sur les résultats techniques du parc du tableau figurant au paragraphe 78(3) des incréments de pourcentage distincts pour chaque nombre entier allant de 45 à 38, inclusivement, et un incrément supplémentaire pour 37 % ou moins.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur le **1^{er} mars 2012**.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba